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Protokoll fört vid styrelsemöte nr 5, 2024

Datum: 2024-04-17
Tid: 12:00
Plats: Styrelserummet

Närvarande:

Hanna Petersén Ordförande
Christoffer Johansson Vice ordförande
Christian Ristevski Ekonomiansvarig
David Törnkvist Informationssekreterare
Joel Andersson Lokalombud
Tilda Björendahl SAMO

Bilagor:

Kallelse
Äskning kaffebryggare i Kajsa
Svar p̊a Äskning kaffebryggare i Kajsa

§1 Mötets öppnande

Hanna Petersén förklarar mötet öppnat 12:10

§2 Preliminärer

a) Uppläsande och godkännande av dagordning

Hanna Petersén läser upp dagordningen Beslut:

Att godkänna dagordning

b) Adjungeringar

c) Nästa möte

kan vi besluta att h̊alla nästa styrelse möte 8 maj

§3 Meddelanden

a) Runda bordet

Hanna Petersén har varit p̊a KU, kollat p̊a alkoholtillst̊and till mottagningen

Christoffer Johansson har fixat nytt l̊as nya nycklar, och fixat nyckelsystemet till bilen,

Sekreterare

David Törnkvist

Justerare

Christoffer Johansson

Justerare

Joel Andersson
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skrivit verifikat

Christian Ristevski har fortsatt betala räkningar kvittoverifikat, och jobbat p̊a slutgil-
tiga budgeten

Tilda Björendahl har haft möten med de olika föreningarna, haft första med nollk för
att stämma av övrigt stämma

David Törnkvist har varit sjuk, arrat sektionens dag och fixat Info TVn

Joel Andersson har köpt och installerat ny tvättmaskin, arrat sektionensdag. Fixat E6
nya l̊as

b) Mailkollen

Styret har f̊att fr̊an n̊agon radio som vill ha med oss

Styret har ocks̊a f̊att mail fr̊an MK om utbildning för föreningsaktiva under mottagningen

David Törnkvist har f̊att mail fr̊an PL

§4 Äskningar

a) Inköp av kaffebryggare i Kajsa

Christoffer Johansson läser upp äskningen

Hanna Petersén öppnar för diskussion

Christoffer Johanssonoch Hanna Petersénatt det är ett bra köp för sektionen

Christoffer Johanssongissar att det kommer konsumeras p̊a mycket mer kaffe än tidi-
gare, tanke för budget

Hanna Petersénmed tanke p̊a hur v̊ar ekonomi ser ut är det nog inga problem

Joel AnderssonVi har inte köpt in nytt kaffe i̊ar än, för vi har kvar fr̊an Algot inköp
fr̊an tidigare år.

Beslut:

Att godkänna äskningen av kaffebryggare i Kajsa

§5 Sektionsmöte

a) Kallelse

Hanna Petersén skriver kallelsen

Sekreterare

David Törnkvist

Justerare

Christoffer Johansson

Justerare

Joel Andersson
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b) PR och facebookevenemang

David Törnkvist löser detta

c) Matansvariga

Joel Andersson , Christoffer Johansson och Christian Ristevski fixar maten

d) Övrigt

§6 Spisen i Kajsabaren

Tilda Björendahl tyckte att de funkade som de ska

Hanna Petersén förklarar att när TT var här tyckte de var n̊agot skumt med den, sen sa E0k
att de bara var en platta som fungerade, för att f̊a yta p̊a deras köttfärs till deras lasagne.

Joel Anderssoneftersom vi g̊ar plus s̊a mycket per år tycker jag att det är värt med l̊angsiktiga

Christoffer Johansson tycker det är tr̊akigt att köpa in, men om den inte funkar ska det självklart
köpas in.

Hanna Petersén tycker det är kul för att man vet att det kommer till nytta i en l̊ang tid.
E6, Enollk, EKAK lagar all sin mat där s̊a det är mycket sektionsnytta.

Hanna Petersén tycker att vi ska avvakta lite med detta för att testa s̊a det funkar och pra-
ta med folk som använder detta.

§7 Student voice

Folk gillar PR p̊a Facebook och Info TVn

De flesta vet att det finns en bil och hur man använder den. Ytterst f̊a som inte visste

Alla känner sig inkluderade p̊a sektionen

De flesta tycker att vi i styret gör ett bra jobb

Majoriteten visste vad en äskning är, m̊anga ettor vet ej hur man gör dock

Många vet vad SAMO gör, men var mest tv̊aor som inte vet vad SAMO gör

Generellt tycker Tilda Björendahl att vi har f̊att bra feedback

Hanna Petersén tycker vi ska PRap̊a föreläsningar om hur man gör en äskning

Sekreterare

David Törnkvist

Justerare

Christoffer Johansson

Justerare

Joel Andersson
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2024-04-17

§8 Bank-id legitimation

Hanna Petersén förklarar hur Ejmer var och pratade p̊a KU sa att det är tillst̊andshavaren som
bestämmer, och Hanna Petersén tycker det är smidigt att godkänna detta. Han ska dela med
sig av de guiderna.

Christoffer Johansson tycker vi väntar med att godkänna tills K̊arledningen har skickat ut gui-
derna

Hanna Petersén ska trycka p̊a att det bara är Bank-id och inte Freja-id och liknande som funkar

§9 Övriga fr̊agor

§10 Mötets avslutande

Hanna Petersénförklarar mötet avslutat 13:01

Sekreterare

David Törnkvist

Justerare

Christoffer Johansson

Justerare

Joel Andersson
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Kallelse till styrelsemöte nr 5, 2024

Datum: 2024-04-17
Kl: 12:00
Plats: Styrelserummet

Kallade:

Styret 2024

Hanna Petersén Ordförande
Christoffer Johansson Vice ordförande
Christian Ristevski Ekonomiansvarig
David Törnkvist Informationssekreterare
Joel Andersson Lokalombud
Tilda Björendahl SAMO

Bilagor:
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Förslag till dagordning:

§1 Mötets öppnande

§2 Preliminärer

a) Uppläsande och godkännande av dagordning

b) Adjungeringar

c) Nästa möte

§3 Meddelanden

a) Runda bordet

b) Mailkollen

§4 Äskningar

a) Inköp av kaffebryggare i Kajsa

§5 Sektionsmöte

a) Kallelse

b) PR och facebookevenemang

c) Matansvariga

d) Övrigt

§6 Spisen i Kajsabaren

§7 Student voice

§8 Bank-id legitimation

§9 Övriga fr̊agor

§10 Mötets avslutande

Hanna Petersén
Sektionsordförande
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